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Zápis z řádného zasedání ze dne 10. 5. a 17.5. 2011 ve 13 hod 
 
10.5.2011 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Baláš, Čechovská, Horčic, Janák, Jelen, Kohlíková, Panská, 
Velenský, Vomáčko, Zahálka 
Studentská komora: Holický, Hradečná, Outlý, ,  
Omluveni: Dvorský (z), Hojka (z), Kaplan (z), Pokorná (z), Moravec (s), Severýn (s), Šorm 
(s), Vokoun (s), 
Hosté: (bez titulů): Süss, Kovář, Miler, Fořter 
 
17.5.2011 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Baláš, Čechovská, Dvorský, Hojka, Horčic, Janák, Jelen, Kohlíková, 
Panská, Pokorná, Velenský 
Studentská komora:, Hradečná, Outlý, Šorm, Vokoun 
Omluveni: Vomáčko (z), Zahálka(z), Moravec (s), Severýn (s) Holický (s) 
Hosté: (bez titulů): Süss, Kračmar, Miler, Wawrosz 

 
Průběh jednání 10.5.: 
1. Schválení programu – Kohlíková 
Jednání zahájila E. Kohlíková. Seznámila přítomné s programem zasedání. Bylo provedeno 
hlasování o schválení programu schůze. Hlasování (upravit podle reality 12 - 0 -0). Program 
zasedání byl schválen. 
2. Schválení zápisu z řádného zasedání ze dne 12.4. 2011 - Kohlíková 
K zápisu byly rozsáhlé připomínky V. Süsse. Výhrady měl k faktickému zaznamenání obsahu 
svého sdělení a diskuse k němu, ale i k dalším položkám zápisu. Diskusi usměrňovala E. 
Kohlíková, upozornila, že průběh jednání senátu je zachycen zapisovatelem jistě co 
nejobjektivněji, pokud nebyl mluvčí pochopen dobře, má možnost v návrhu zápisu žádat o 
opravu. V tomto duchu také diskutovala I. Čechovská. Dále vystoupil K. Kovář: pokud má 
senát potřebu zachytit, jak k určitému rozhodnutí dospěl, měl by si vést podrobný interní zápis, 
do konečného zápisu z AS, který je veřejnou listinou by měl uvést zásadní informace, které 
jsou důležitými konečnými závěry senátu. K tomuto návrhu se připojil V. Outlý. E. Kohlíková 
podala další návrh, aby si mluvčí svá sdělení pro příště do zápisu sami navrhli a písemně 
odevzdali zapisovateli AS. Po vyčerpání diskuse E. Kohlíková navrhla o zápisu hlasovat. 
Výsledky hlasování: 5 pro, 6 se zdrželo, 0 proti. Zápis z řádného zasedání ze dne 12.4.2011 
byl schválen. 
 
3. Další jednání  
E. Kohlíková byla nucena další jednání přerušit z důvodů odchodu 2 členů AS ke státním 
závěrečným zkouškám a dalšího člena z osobních důvodů. 
 
Průběh jednání 17.5.: 
 



4. Jednání zahájila E. Kohlíková. Připomněla přerušené jednání ze dne 10.5. a  z tohoto 
zasedání schválený program. 
5. Dlouhodobý záměr FTVS – Kohlíková 
Materiál krátce uvedla E. Kohlíková a zahájila diskusi. V diskusi vystoupili s ucelenějšími 
stanovisky: J. Baláš, J. Horčic, V. Outlý (2x), E. Kohlíková (2x), E. Pokorná. Na diskusi z 
vedení fakulty reagovali B. Kračmar, T. Miler, V. Süss. 
Dále diskuse pokračovala příspěvky: V. Hojky, V. Janáka, J. Baláše, J. Horčice, na které 
reagovali V.Süss a T. Miler. K předloženému materiálu nebyly vyjádřeny žádné zásadní a 
vážné připomínky, diskuse byla konstruktivní, připomínky vzešlé z diskuse byly vedením 
fakulty přijaty. AS vznesl zásadní požadavek pro následné schvalování: připomínky senátorek 
a senátorů budou odevzdány do 20.5.2011 předkladateli K. Kovářovi písemně a budou 
zapracovány do konečného textu. Hlasování proběhlo s výsledkem: 13 pro, 2 se zdrželi, 0 
proti. Dlouhodobý záměr FTVS byl schválen. 
6. Rozpočet na rok 2011  - Kohlíková 
Hlasování (15 - 0 -0). Zápis z řádného zasedání ze dne 8.3.2011 byl schválen. 
7. Schválení zápisu z mimořádného zasedání ze dne 15.3. 2011 - Kohlíková 
Materiál krátce uvedla E. Kohlíková a vyžádala si stanovisko ekonomické komise AS. Za 
ekonomickou komisi vystoupil O.Vokoun, komise rozpočet projednala, vyžádala si některá 
vysvětlení a dílčí připomínky řešila s tajemníkem fakulty. Vážné připomínky neměla. Dále 
zástupce předkladatele J. Wawrosz konstatoval, že předložené připomínky nevedly k 
přepracování materiálu. Další diskuse nebyla. Hlasování: 13 pro, 1 se zdržel, 1 proti. Rozpočet 
byl schválen. z řádného zasedání ze dne 8.3.2011 byl schválen. 
8. Rozbor hospodaření v roce 2010 - Kohlíková 

E. Kohlíková předložený materiál uvedla a vyžádala si stanovisko ekonomické komise 
AS. K tomuto materiálu neměla zatím ekonomická komise připravené stanovisko a z těchto 
důvodů E. Kohlíková přesunula bod programu na červnové zasedání AS. 
9. Opatření děkana č. 4/2011 - Kohlíková 
10. VŠ zákon- Kohlíková 

E. Kohlíková podala informace o aktuálním stavu diskuse na UK k Zákonu o vysokých 
školách. Připomínky může akademická obec předkládat průběžně elektronickou poštou na 
adresu tajemníka AS. 
11. Vnit řní předpisy - Kohlíková 

V zastoupení A. Kaplana podala E. Kohlíková zprávu o finální úpravě vnitřních 
předpisů UK FTVS. Budou v nejbližší době předloženy k diskusi, tak aby schvalování mohlo 
být zařazeno do červnového zasedání AS.  
12. Různé: 
- A. Hradečná informovala o schůzce s děkanem nad "Studentským balíčkem" (viz zasedání 
AS 12.4.2011), kde byla dohodnuta některá konkrétní opatření, která upřesňují zásady 
komunikace učitelů se studenty. Informace týkající se povinností učitelů ve vztahu ke 
studentům dále upřesnil ještě děkan fakulty. V. Janák v této souvislosti upozornil na možnosti 
externích učitelů. 
- E. Kohlíková seznámila AS se zprávou o činnosti AS za rok 2010. K materiálu nebyly 
připomínky. 
- A. Hradečná upozornila na příklad propagace studia na Palestře jako možnost podobné 

propagace UK FTVS. Reagoval děkan fakulty připravovanými propagačními akcemi, které 
fakulta chystá v následujícím období. 

- J. Horčic upozornil na možnost pořizovat audiovizuální záznam z jednání AS a následný 
zápis na základě záznamu. Diskuse k předloženému návrhu byla odložena.  

- Dne 31.5. ve 12.30 v pracovně F. Zahálky se koná předsednictvo AS 
- Nejbližší řádné zasedání AS je 14.6. ve 13.00 
 
Přílohy zápisu: 



Diskusní příspěvky jednotlivých členů AS: 
ad bod 5) 
 
 
Zapsala:  Čechovská      Za AS UK FTVS – předseda doc. MUDr. Kohlíková CSc. 
Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  
 


